
Fra: Per Johan Helland <pjhelland@gmail.com> 
Dato: 20. september 2021 kl. 11:59:41 CEST 
Til: Smøråslien Velforening <styret@nabolag.org> 
Emne: Forslag til årsmøte 

 
Hei. 
Jeg har følgende forslag til årsmøte i Smøråslia Veilag: 
Forslag 1: 
- Felles vedlikehold av veien begrenses til hovedtraseen fra Fiskebilskiftet og rundt til Nedre 
Smøråsvei, Denne bestemmelsen skal erstatte: 
- Dagens bestemmelse, slik det ble referert på årsmøtet for to år siden, er at alle stikkveier der det er 
to hus eller fler skal inngå i felles vedlikehold. 
Begrunnelse: Det er urimelig (og kanskje ulovlig) å forlang at de som bor i begynnelsen av Smøråslia 
skal delta for vedlikehold av stikkveier lengre oppe i området. Det har også vært kutyme tidligere at 
vedlikehold og oppgradering av stikkveier har blitt bekostet av oppsitterne i disse veiene.  
NB! Brøyting beholdes uendret.  
 
Forslag 2: 
- Styret i veilaget honoreres med et fast styrehonorar. Årsmøte kan bestemme kommende års 
styrehonorar. Styrehonoraret kan settes til kr. 2.500,- for de to styremedlemmene og kr. 5.000,- for 
styreleder. Dette erstatter 
- Dagens bestemmelse om at styremedlemmer fritas for årskontingenten.  
Begrunnelse: Årskontingenten kan variere fra år til år avhengig av vedlikehold og eventuelle andre 
tiltak. Dagens styrehonorar gjenspeiles heller ikke i budsjett og regnskap. 
 
Jeg ber om at forslagene sendes ut til alle oppsitterne i god tid før årsmøtet. 
 
Hilsen Per Johan Helland 
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